
Valtuustoaloite 31.1.2022 Ulvilan kaupunginvaltuusto 

 

 

Valtuustoaloitteena esitämme seuraavaa. 

 

Onko Ulvilan kaupungilla mahdollisuutta selvittää valokuituyhteys 

kattamaan koko Ulvilan alueen? 

Samalla esitämme mahdollisuuksia tutkia mahdollista rahoitusavustusta 

näille hankkeille? 

 

Tällä hetkellä valokuituverkko on tarjolla mm. Harjunpäässä. 

Sunniementie ja Korpitie ovat jääneet kuitenkin ilman valokuituyhteyttä, 

asukkailta saamiemme tietojen kukaan. 

 

Etätyön tekeminen näyttää jääneen osittain pysyväksi työmuodoksi. 

Yrittäjät tarvitsevat toimivia ja nopeita yhteyksiä. 

Palvelut kun ovat siirtyneet enemmän verkkoon. 

Tuleva SOTE uudistus tulee siirtämään vielä enemmän palveluja 

verkkoon. Siksi on perusteltua saada toimivat ja kattavat verkkoyhteydet 

koko kaupungin alueelle. 

 

Ulvila perussuomalaisten valtuustoryhmä. 
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